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PROTOKÓŁ Nr 10/2011 

z  X Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 20 grudnia 2011 r. 

Posiedzenie X Sesji rozpoczął o godz. 13
00 

 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa:  „Otwieram X Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości – Pana Andrzeja Fortunę – Wicestarostę 

Powiatu Kwidzyńskiego, mjr Cezarego Sławkowskiego – szefa wydziału rekrutacji 

Wojskowej Komendy Uzupełnień w Malborku,  radnych oraz sołtysów a także zaproszonych 

rodziców odznaczonych . Na posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych, w związku z 

czym Przewodniczący Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność  obrad ( lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Marek Bułka.  

Przewodniczący Rady zaproponował aby do porządku obrad wprowadzono dodatkowy punkt 

– wręczenie odznaczeń dla rodziców, których co najmniej trzech synów odbywało służbę 

wojskową. 

Radni przyjęli  jednogłośnie następujący porządek obrad:   

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wręczenie odznaczeń rodzicom , których co najmniej trzech synów odbywało służbę 

wojskową. 

3. Wystąpienie Starosty Kwidzyńskiego. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2011 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2008 Rady Gminy Sadlinki       

z dnia 8 lutego 2008 r. w sprawie wyemitowania obligacji przez Gminę Sadlinki oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Sadlinki przez osoby fizyczne lub 

prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania.  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania zadań z zakresu rozwoju sportu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości sprzedawanej jako nieruchomość zabudowana budynkiem 

mieszkalnym w zabudowie szeregowej położonej w miejscowości Karpiny 25 B. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

14. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
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15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy.  

Ad. 2.  

C. Sławkowski – odczytał decyzję o nadaniu srebrnego medalu dla obronności kraju a 

następnie uhonorował rodziców żołnierzy – Danutę i Zbigniewa Jerzyk oraz Elżbietę               

i Zdzisława Berent.  

E. Krajewska – Wójt – oraz J. Piskor – Przewodniczący Rady – wręczyli podziękowania 

dla rodziców żołnierzy, złożyli gratulacje i bukiety kwiatów.  

Ad. 3. 

A. Fortuna – Wicestarosta - podziękował za zaproszenie na sesję. Następnie stwierdził, że 

zdecydowany wpływ na stan dróg miała zima, która była bardzo groźna. Nadmienił, że 

Starostwo robiło wszystko, aby drogi były przejezdne a dzieci mogły dojechać do szkół. Na 

„łatanie dziur” powiatowych wydano 800 tys. zł. W 2011 r. dużą uwagę zwrócono na 

odwodnienie drogi. Udało się do chwili obecnej udrożnić 36 przepustów pod drogą, 3 nowe, 

w tym jeden na terenie gminy Sadlinki.  Modernizacje takie zapewniają to bezpieczeństwo w 

poszczególnych miejscowościach. Jeżeli chodzi o inwestycje – po 10 latach kończy się 

pierwszy etap programu drogowego. Ostatnią drogą jest droga Brokowo – Kwidzyn. Rada 

Powiatu przyjmie kolejność remontu dróg w I półroczu 2012. Budżet subwencyjny, dotacyjny 

– nastąpiła modernizacja dwóch obiektów na warsztaty szkolne. Obiekty te będą wyposażone 

w edukacyjne przedmioty a na to zadanie przeznaczone jest 13 mln. W 2012 poprawione 

zostaną warunki Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Kwidzynie. W chwili 

obecnej modernizujemy Szkołę – „Wiklinę” przy ul: Ogrodowej, z której uczniowie  

„przeszły” na ul: Staszica. 

W roku bieżącym na bieżące utrzymanie dróg zostały przeznaczone środki w kwocie 1 mln 

300 tys. zł. Jeżeli zostaną środki, przeznaczone zostaną na drogi. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował za obszerne przedstawienie sytuacji             

i poprosił o zadawanie pytań. 

Ad. 4. 

I. Szczotka – radna – zadała pytanie co będzie z drogą Olszanica – Olszanica, czy będzie 

ujęta w planach dotyczących naprawy? 

M. Bryl – sołtys – dlaczego są zasypane rowy, a dokładnie ok. 1,5 m. koło wału w Glinie 

pomiędzy P. Formela a P. Zatorskim. Nie ma również lustra koło P. Pabiana. 

M. Majsak – radna – przepust pod drogą w Kaniczkach jest z jednej strony zarwany. Rowy 

są pogłębiane wybiórczo, rozkopane są przepusty. Rolnik powinien być o takich faktach 

informowany. 

J. Więcławski – sołtys – od pomnika w Nebrowie Wielkim do jeziora jest strasznie wąska 

droga. 

A. Fortuna – Wicestarosta - jeżeli chodzi o drogę nad jeziorem, robiąc chodnik w 

miejscowości Nebrowo Wielkie, mieliśmy świadomość, że nie poszerzymy drogi. W drugim 
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etapie rozpatrywana będzie droga koło jeziora w Glinie. Musimy mieć świadomość, że jeden 

kilometr to koszt 2 mln złotych. Radni powiatu powinni „pilnować” takich spraw. 

Odpowiadając P. Majsak – mówiłem już dawno o zajmowaniu bezprawnie pasa drogowego. 

Powinienem naliczać kary za bezprawie. Ustawa mówi o tym fakcie. Bezprawnie nie można 

wykonywać zjazdów. Drogi mają swoich właścicieli i nie mogą bez pozwolenia 

nieuprawnione osoby  tego przerabiać. Można zwrócić się z prośbą o wykonanie nowych 

zjazdów i będzie zgoda  i zgodnie z prawem. Odpowiadając P. Bryl – muszę zwrócić się do 

P.Wójt – zgłaszano potrzebę  dwóch luster. Nic nie mówiono o potrzebie postawienia lustra 

koło P. Pabiana. Sprawdzę, jaka jest możliwość wykonania rowu koło P. Formeli (za blisko 

jezdni). 

M. Bryl – sołtys – drzewa na wysokości jeziora – czy można je usunąć, byłoby bezpieczniej. 

A. Fortuna – Wicestarosta - uważam, że drzewa powinny być  sukcesywnie usuwane, lecz nie 

ma zgody ekologów. Odpowiadając Pani I. Szczotka – ten temat jest mi dobrze znany ale nic 

nie mogę poradzić. Powinniśmy robić te drogi powiatowe o większym natężeniu ruchu, jeśli 

chodzi       o oświetlenie, to jest zadanie gminy. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – wszyscy mieszkańcy dbają o pas drogowy a nie można 

korzystać. Jeżeli chodzi o uczniów mających praktyki w dobrych szkołach, później okazuje 

się, że nie zdają. 

A. Fortuna –Wicestarosta - proszę zaprosić P. Danutę Woronowicz – Członkiem Zarządu – 

nasze szkoły są naprawdę na bardzo dobrym poziomie. Zgadzam się z Panem Janem Piskor, 

bo praktyki powinny być wykonywane w dobrych firmach np. w International Paper w 

Kwidzynie. Jest współpraca z I.P., która dała 500 tys. złotych na sprzęt (np. tokarki). 

E. Krajewska – Wójt – zadała pytanie, czy można liczyć na naprawę, jakimi kryteriami się 

kierują osoby opracowujące materiał dotyczący kolejności remontu drogi. 

A. Fortuna – Wicestarosta - kryteriów jest kilka, ważne jest natężenie dróg. 

E. Krajewska – Wójt – będą programy innowacyjne, drogi jednak nie będą remontowane, 

jeśli nie będzie środków. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował za wystąpienie P. Andrzejowi Fortunie, 

zaznaczył jednocześnie, że droga Olszanica – Olszanica jest drogą „awaryjną”. 

A. Fortuna – Wicestarosta - podziękował za zaproszenie, życzył wesołych Świąt Bożego 

Narodzenia i oczywiście więcej środków na drogi.  

Ad. 5. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane w okresie między sesjami. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – omówił spotkanie wigilijne, które odbyło się w Ośrodku 

Rehabilitacyjno Edukacyjno Wychowawczym w Okrągłej Łące, w miłej świątecznej 

atmosferze.  

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr X/69/2011 z dnia 20 grudnia 2011 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Sadlinki. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr X/70/2011 z dnia 20 grudnia 2011 r. 

w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2011 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 8. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr X/71/2011 z dnia 20 grudnia 2011 r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 8 lutego 2008 r. w 

sprawie wyemitowania obligacji przez Gminę Sadlinki oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr X/72/2011 z dnia 20 grudnia 2011 r. 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Sadlinki przez 

osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr X/73/2011 z dnia 20 grudnia 2011 r. 

o zmianie uchwały Nr XXXIV/298/2010 Rady Gminy w Sadlinkach z dnia 5 listopada 2010 r. 

w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu rozwoju sportu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr X/74/2011 z dnia 20 grudnia 2011 r. 

w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w 

prawo własności nieruchomości. 

W wyniku dyskusji ustalono, iż udzielenie bonifikaty w wysokości 50% wartości ceny 

rynkowej będzie wartością optymalną. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.12.  
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr  X /75/ 2011 z dnia 20 grudnia 2011 

r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej 

jako nieruchomość zabudowana budynkiem mieszkalnym w zabudowie szeregowej położonej 

w miejscowości Karpiny 25 B. 

W wyniku dyskusji ustalono, iż udzielenie bonifikaty w wysokości 60% wartości ceny 

rynkowej z tytułu wykupu nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym jest 

wysokością optymalną.- 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę X/76/2011 z dnia 20 grudnia 2011 r.    

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 14. 

Za przyjęciem protokołu z IX Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 12 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Ad. 15.  

E. Krajewska – Wójt – jeśli chodzi o podtopienia, to jeszcze nie ma decyzji Ministra. 

M. Tumiłowicz – radny – Prezes Banku Spółdzielczego w Kwidzynie P. Kopik stwierdziła, 

że jest już decyzja pozytywna – 54 rolników uznanych jest za podtopionych. 

Ad.16. 

E. Krajewska – Wójt – zadała pytanie, czy są ważne zagadnienia aby zaprosić kogoś na 

kolejną sesję. 

Ustalono, aby zaprosić przedstawiciela KRUS oraz przedstawiciela Koła Łowieckiego 

„Odyniec”. 

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady zamknął o godz. 15
20

 obrady X Sesji Rady Gminy. 

Wszyscy biorący udział w posiedzeniu podzielili się opłatkiem, życząc sobie  zdrowych i 

wesołych Świąt Bożego Narodzenia. 

  

Protokółowała: 

B. Formela 

 


